
Propozycja projektu zadania w ramach Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego 2015

Tytuł projektu:1.
Realizacja ścieżki pieszo - rowerowej.
Lokalizacja, miejsce realizacji projektu:2.
Przy ul. Bałtyckiej. Dokończenie już częściowo zrealizowanej od ul. Janikowskiej do ul. Syreniej w
Poznaniu
Opis projektu:3.
Ścieżka częściowo została wykonana w ramach skrzyżowania ulic Bałtyckiej i Janikowskiej - gdzie
modernizowano część drogi. Pozostał odcinek ścieżki rowerowo - pieszej do ul. Syreniej. Odcinek
około 800 metrów.
Uzasadnienie:4.
Wiele osób porusza się rowerami od ul. Syreniej w kierunku Janikowa - wiele osób do zakładów
pracy. Poprawiłoby to napewno bezpieczeństwo poruszających się mieszkańców.
Beneficjenci:5.
Skorzystaliby pracownicy zakładów pracy oraz mieszkańcy (ścieżka służyłaby również celom
turystycznym)
Szacunkowe koszty projektu:6.
1. Utwardzenie ścieżki, 2. Barierka metalowa.
Podsumowanie kosztów projektu:7.
800.000 zł

Propozycja projektu zadania

Imię i nazwisko: Adam Kornacki

Telefon: 503633576

Adres e-mail: Osiedle_Glowna@um.poznan.pl

Autor propozycji projektu zadania

Treść rekomendacji:  Pozytywna opinia Rady Osiedla Główna (uchwała nr XLVII/104/V/2014 z dnia
17czerwca 2014 roku)

Data i czas wysłania:  2014-07-21 08:51:34

Rekomendacja Rady Osiedla

Rekomendacja Wydziału / Miejskiej Jednostki Organizacyjnej - Zarząd Dróg Miejskich



Oceniający (Wydział/Biuro/Jednostka):  ZDM

Ostateczny koszt projektu:  800 000

Czy istnieje możliwość realizacji?:  Tak

Uzasadnienie decyzji?:  W ramach budowy układu drogowego IT POK przebudowywane będzie min.
skrzyżowanie ul. Bałtyckiej i ul. Syreniej. Tym samym zasadne jest realizowanie w pierwszej kolejności
przedmiotowego etapu aby w przyszłości rozważyć możliwość wykonania ścieżki na wnioskowanym
odcinku.

Czy projekt jest zgodny z kompetencjami gminy?:  Tak

Czy miejsce, na którym miałby być zrealizowany projekt znajduje się na działce miejskiej?:  Tak

Czy projekt będzie rodził koszty w kolejnych latach?:  Tak

Szacunek kosztów na kolejne lata:

Czy projekt jest zgodny ze strategią miasta?:  Tak

Czy projekt jest zgodny z mapą priorytetów lokalnych?:  Tak

Czy rekomendujemy projekt do realizacji?:  Tak

Uzasadnienie decyzji:

Skład zespołu:  Jacek Szukała- Dyrektor Zarządu Dróg Miejskich Anna Nowak Andrzej Billert Grzegorz
Kukułka Marcin Kozłowski Grzegorz Bubula Agnieszka Szulc Radosław Ciesielski Maciej Saleta Dariusz
Balcerzak Ireneusz Woźny Anna Kruszewska Sławomir Hoffa

Data i czas wysłania:  2014-08-29 14:47:22

Treść rekomendacji:

Rekomenduję propozycję projektu:  Tak

Data i czas wysłania:  2014-09-03 20:29:25

Rekomendacja Zespołu Opiniującego - Jakub Ryfa

Treść rekomendacji:

Rekomenduję propozycję projektu:  Tak

Data i czas wysłania:  2014-09-07 21:12:43

Rekomendacja Zespołu Opiniującego - Ewa Gałka

Rekomendacja Zespołu Opiniującego - Beata Urbańska



Treść rekomendacji:

Rekomenduję propozycję projektu:  Tak

Data i czas wysłania:  2014-09-11 00:21:51


